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1.  Het programma Duurzaamheid, wat eind 2017 is vastgesteld, richtte zich in eerste 

instantie op de thema’s  elektriciteit, warmte, grondstoffen en water. Later zijn d.m.v. 

amendementen de thema’s mobiliteit ( D66 ) en biodiversiteit ( GroenLinks ) 

toegevoegd. Kunt u toelichten waarom wij in dit onderzoek niets terugzien van het 

thema biodiversiteit? 

antwoord  Rekenkamercommissie: 

Het thema biodiversiteit is opgenomen in het onderdeel Water en groen. Dat geldt ook 

voor het onderzoek. U vindt dit samengevat terug onder het thema eigen afvalstromen 

in de Bestuurlijke Nota van het rapport. Voor het thema biodiversiteit verwijzen we 

specifiek naar een aantal passages uit de Nota van Bevindingen:  Voorwoord (blz. 2), 

paragraaf 2.3 (blz. 13), paragraaf 3.1 ( tabel 3.1 onder water en groen), paragraaf 3.2, 

paragraaf 4.2 (tabel 4.2), paragraaf 4.3 (Groenbeheer en tabel 4.6), bijlage 4 (o.a. blz. 

53, 54, 58, 68). 

 

2. Blz. 5 Bestuurlijke Nota. U heeft de focus gelegd op de eigen bedrijfsvoering en 

daarmee de thema’s “eigen gebouwen, mobiliteit , afvalstromen en openbare 

verlichting”. Wat is de reden geweest om zich alleen op de eigen bedrijfsvoering te 

richten? 

Antwoord Rekenkamercommissie: 

Dit is beschreven in de onderzoeksopzet van 6 maart 2019. Deze is destijds naar de raad 

ter kennisgeving gestuurd.  

 

Hierin staat : “De focus van dit onderzoek ligt op de voorbeeldrol van de eigen 

bedrijfsvoering. 

Bij het brede onderwerp duurzaamheid kunnen vele vragen gesteld worden. 

Bijvoorbeeld: wat is de effectiviteit van het duurzaamheidsbeleid? Wat doet de 

gemeente zelf en welk voorbeeld geeft zij? Wat betekent het voor burgers, 

ondernemers en partijen in de gemeente? In hoeverre is het subsidiebeleid 



 

 

(zonnepanelen, isolatie) effectief?  

 

De uitvoering van de beleidsnotitie die gaat over de energietransitie loopt tot 2020. De 

RKC verwacht op dit moment (Noot: dus op 6 maart 2019) nog niet zoveel resultaat van 

een onderzoek op dit terrein. 

De uitvoering van het beleid gericht op de pijlers is net gestart en vooral gericht op de 

lange termijn. Uit diverse rekenkamerrapporten die gaan over net geformuleerd extern 

beleid blijkt, dat de conclusies en aanbevelingen meestal voor de hand liggen. Daarbij 

gaat het vaak om beleid en doelstellingen te vertalen in concrete acties. Daarnaast 

heeft de RKC al onderzoeken in relatie tot enkele van deze pijlers gedaan.   

(Rekenkamerrapporten: Beheer, beleving en bezuinigingen openbaar groen (2017) en  

Doelmatigheid afvalstoffenheffing (2018).) 

 

De RKC wil dit onderzoek daarom richten op de verduurzaming van de eigen 

bedrijfsvoering. De gemeente heeft hier direct invloed op en de voorbeeldrol is zeer 

belangrijk om externe partijen met andere duurzaamheidszaken mee te krijgen en te 

stimuleren.  

 

Het centrale thema voor dit onderzoek is:  

Het duurzaamheidsbeleid en de uitvoering daarvan in de eigen bedrijfsvoering. Geeft de 

gemeente Medemblik het goede voorbeeld?   

 

3. Blz. 9 Best. Nota. Hoe komt het dat onze gemeente nog een relatief laag aandeel van 

LED heeft in de openbare verlichting, terwijl dit toch al jaren lopend beleid is ? 

Antwoord College: 

De raad heeft in 2018 een krediet van € 1.000.000,- ter beschikking gesteld om de 

verlichting te verduurzamen. Met dit krediet vervangen we bijna 25% van onze 

verlichtingsarmaturen. In 2019 hebben we ruim 1.800 armaturen vervangen. In het 

eerste kwartaal van 2020 vervangen we nog ruim 500 armaturen.  

Samen met de eerder uitgevoerde vervangingen en het plaatsen van LED in nieuwbouw 

komt het totale areaal LED-verlichting uit op ongeveer 40%. Dit is in lijn met andere 

gemeenten. 

 

4. Blz. 6 en 12 Best. Nota. Wordt het programma duurzaamheid, met al haar 6 thema’s 

standaard meegenomen bij het Inkoop en aanbestedingsbeleid en bij Programma’s van 

eisen ? Waarom wel en/of niet? 

Antwoord College: 

Onze focus is om Circulair Ondernemen mee te nemen in ons inkoop- en aanbesteding 

strategie. Waar we echter tegen aan lopen is het ontbreken van een eenduidig 

begrippenkader hiervoor. We vinden het belangrijk dat we als Westfriese gemeenten dit 

samen gaan ontwikkelen. Hiervoor organiseren we als eerste stap een masterclass. 

Vanuit een eenduidige definitie kunnen we ons lokale beleid voor circulaire inkoop en 

aanbesteding ontwikkelen. En het ook gaan doen. 

 



 

 

5. Blz. 13 Best. Nota. Kunt u iets zeggen hoe de verschillende wethouders onderling 

samenwerken op dit gebied? 

Antwoord We werken collegiaal samen bij het realiseren van onze doelen uit het 

collegeprogramma. Hierin wegen we verschillende belangen zorgvuldig af.  

 

 


